
 
 

HASLEV BOLIGFORENING | AFDELINGSBESTYRELSESMØDE  
 

 

Sted: Grøndalsparken 16 

Dato og tid: Mandag den 22. juni 2020 

Afdeling: Grøndalsparken 1133-0 

Deltagere: Merete Bugge, GP 16, formand 

 Birgit Andersen, GP 23, medlem 

 Sonja Olesen, GP 9, suppleant 

Fraværende: Allan Vesterskov, GP4, medlem 

Referent: Merete Bugge 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 4. december 2019 

Referatet blev godkendt.  

 

2. Meddelelser fra/til lokalinspektør/ejendomskontor 

Da Morten, lokalinspektør, er stoppet pr. 31.05.2020 blev mødet afholdt uden deltagelse fra 

Lejerbo. 

 

3. Nyt fra formanden 

- Der er indkaldt til nyt bestyrelseskursus den 3. oktober 2020. Det afholdes af organisationsbestyrelsen. 

        Der er tilmeldt Merete, Birgit og Sonja. 

 

- Der har været afholdt telefonisk organisationsbestyrelsesmøde, hvor regnskabet  for 

        Grøndalsparken blev godkendt for 2019 samt budgettet for 2020. 

- Der er givet buket til nr. 11 i forbindelse med, at den ene beboer afgik ved døden. 

 

4.  Sager til drøftelse og beslutning 

- Det er besluttet i bestyrelsen, at vores skure fremover bliver malet med Platingrå farve – 

farvekode U-731 (BB: 280, RO: 8, YO: 96, WW: 488) 

Der kan skrives til boligkontoret på mailadd: beboerhaslevbolig@lejerbo.dk , så får man en spand 

maling – man skal selv sørge for pensler.  

- Vi afventer at høre nyt vedr. at vi må afholde afdelingsmøde. Hvis der bliver åbnet op i lokalet på 

Mårvej, planlægger vi et til afdelingsmøde til efteråret.  

- Der er blevet rundsendt en seddel vedr. grønne arealer / haver i maj måned til alle beboer. Det har 

der været lidt uro omkring.  
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Punkterne er taget direkte fra vores husorden. 

Bestyrelsen har derfor besluttet, at gennemgå/opdatere vores husorden, så den er tidssvarende.  

 

- Der har været uro omkring fjernelse af opførte udendørs hegn m.m. ved genudlejning. Derfor 

ønsker bestyrelsen at undersøge, om det er muligt at lave et tillæg til lejekontrakten, hvor ny lejer 

overtager vedligeholdelsen/ejerskabet af eksisterende hegn, skure m.m. på det lejedes område, så 

længe det er forbedringer på det lejedes område. Vi undersøger muligheden. 

 

  

5. Næste møde 

Næste møde afholdes onsdag den 23. september 2020 hos Birgit, GP23. 

 

6. Eventuelt 

 

- Der bliver i øjeblikket sendt brev ud fra Mølbak vedr. gasservice på gasfyr. Det foretages 

hvert andet år. 

 

- Der har været forespørgsel fra en beboer vedr. hvem der ejer hegnet mod cykelstien – 

mod efterskolen, med henblik på at reparere hegnet. Samtidig blev der spurgt om det må 

fjernes. Vi tror det er kommunen. Det bliver undersøgt. 

 

- Der undersøges, hvem der sørger for at holde rottefælderne på haveaffaldspladsen intakt.  

 

- Vi ønsker at undersøge, hvilke hjælpemidler som lille traktor, fejemaskine, ladvogn, trailer 

m.m. som vores ejendomsmand Hans Jørgen har til rådighed. 

 

Vi vil så gerne høre fra jer beboere, så er der beboere der ønsker forslag omkring forbedringer 

i Grøndalsparken drøftet på afdelingsbestyrelsesmødet, så skriv det gerne enten på mail til 

formanden bugge@mail.dk eller læg det i postkassen hos formanden på Grøndalsparken 16.  

Andre daglige udfordringer skrives til kontoret på mail beboerhaslevbolig@lejerbo.dk. 

 

 

 

 

 

 


